
Z Á P I S N I C A 

Zo schôdze Obecného zastupiteľstva v Beloveži 

(termín: dňa 27.5.2024 o 17.00 hod.) 

Prítomný: Mgr. Jaroslav Marko, starosta obce 

Hlavný kontrolór obce: Ing. Miloš Mikula 

Prítomní poslanci:  

1. Michal Semanišin 

2. Mgr. Ján Dulenčin 

3. Jozef Soroka 

4. Mgr. Dana Mikulová 

5. Ján Basár 

6. Peter Mikula 
 

Z účasti na ObZ sa ospravedlnil: MUDr. Jozef Leškanič 

PROGRAM 

1. Otvorenie 
 

2. Schválenie programu 
 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 

4. Návrh Záverečného účtu obce za rok 2023 
 

5. Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce za rok 2023 
 

 
6. Nakladanie s majetkom obce 
 

7. Schválenie zmluvy na právne služby 
 
 
8. Návrh na I. zmenu rozpočtu obce na rok 2024  
 
9. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 
 
10. Dlhopisový program VVS a. s. 

 



11. Rôzne 
 

12. Záver 
 
K bodu 1: Otvorenie 
 
Starosta obce otvoril zasadnutie ObZ privítaním prítomných poslancov a konštatoval, že 
prítomných je 6 poslancov zo 7 a zastupiteľstvo je schopné uznášania. Predniesol návrh 
programu a dal o ňom hlasovať. 
 
K bodu 2:  Schválenie programu  
 
V tomto bode poslanci schválili program rokovania všetkými prítomnými. 
 
 
Hlasovanie za program:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za:   6 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 
Mikulová, Peter Mikula, J. Basár 

Proti:   0  
Zdržal sa:   0  

 

K bodu 3: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Starosta určil za zapisovateľku zápisnice  Mgr. Zuzanu Kohutovú 
 
a za overovateľov zápisnice: Mgr. Ján Dulenčin 
                                               Peter Mikula 
                                                
 
 
K bodu 4: Návrh Záverečného účtu obce za rok 2023 
 
Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko predal slovo Ing. Milošovi Mikulovi, ten informoval, že 
prvý rok volebného obdobia dopadol veľmi dobre. V druhej polovici roka 2023 sa začal 
prejavovať zvýšený daňový bonus výpadkami podielových daní. Potom sa to zlepšilo. Obec si 
poplnila všetky záväzky. Boli poplatené faktúry a neostali žiadne neuhradené faktúry po lehote 
splatnosti. Hospodárenie v roku 2023 skončilo prebytkom 12 800 eur v hotovosti. Na istinách 
sme boli v pluse 6659 eur. Hlavný kontrolór konštatoval, že je to pekný výsledok vzhľadom 
k tomu, že je predpoklad k tomu, že rok 2024 bude ešte horší oproti roku 2023. 
Všetky splátky úverov boli hradené načas. Čo sa týka zadlženosti obce, celkové zadlženie je na 
26,9 %. Znížila sa percentuálna zadlženosť o 10,4% oproti roku 2022. Výška splátok je na 
9,46%, kde zákonný limit je 15%. Znížili sa krátkodobé pohľadávky na 8000 eur. Rok 2023 
nemal oproti minulým rokom nejaký veľký problém, až na niektoré mínusové položky ako 
odpadové hospodárstvo a financovanie základnej školy. Zinkasoval sa kapitálový grant 8400 
eur. Z predaja pozemkov sa prijalo 1950 eur.  
Ing. Miloš Mikula navrhol, aby sa celý záverečný účet schválil bez pripomienok. 



Starosta obce, len podotkol, že v roku 2022 neboli vystavené faktúry za vývoz a uskladnenie 
zmesového odpadu, preto boli v roku 2023 všetky faktúry navýšené, aby sa splatil rok 2022. 
A k financovaniu školy sa vyjadril, že ak si chceme v obci udržať školu, musíme doplácať aj 
z vlastných zdrojov na chod školy. 
 
 
UZNESENIE 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje  Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie 
za rok 2023 bez výhrad 
 

Hlasovanie:  ZA:  6 Proti: 0   Zdržalo sa:0  
 

Za: 6  Mgr. D. Mikulová, J. Basár, M. Semanišin, Mgr. J. 
Dulenčin, J. Soroka, Peter Mikula 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
K bodu 5  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu záverečného účtu obce za rok 2023 
 
 
Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko požiadal Ing. Miloša Mikulu, aby informoval prítomných 
o stanovisku k záverečného účtu obce za rok 2023. Hlavný kontrolór nadviazal na to, čo 
povedal pán starosta a dúfa, že keď sa navýšili sadzby daní, tak sa to pozitívne ukáže 
v príjmoch. Je predpoklad, že v obci nebudú neplatiči a výber daní a poplatkov situáciu zlepší. 
Ceny za uloženie odpadu rapídne stúpajú, preto sú poplatky za miestny komunálny odpad 
z roka na rok vyššie. Podotkol ešte, že ceny energií sú už stabilné. Do diskusie k tomuto bodu 
sa zapojil aj Peter Mikula, ktorý poznamenal, že máme výhodu, že nám odpad vyváža Andrej 
Buvalič, ktorý má zatiaľ prijateľné ceny za vývoz a uloženie odpadu, k tejto diskusii sa zapojil 
aj pán starosta, ktorý zdôraznil, že je dohoda s Andrejom Buvaličom, že odpad chodia vyvážať 
zamestnanci Obecného podniku, aby sme nemali až tak rapídne navýšené ceny za vývoz. 
 
Mgr. Jaroslav Marko dal hlasovať k tomuto bodu a predniesol uznesenie: 
 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži berie na vedomie Odborné stanovisko hlavného kontrolóra 
k záverečnému účtu obce za rok 2023 
 
Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0 
 

Za:  
6 

M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 
Mikulová, J. Basár, P. Mikula 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
 



K bodu 6: Nakladanie s majetkom obce 
 
Starosta obce predniesol žiadosť Michala Semhrica o kúpu pozemkov v intraviláne obce. Jedna 
sa o kúpu troch pozemkov, z ktorých len jeden spĺňa podmienky podľa zásad o hospodárení 
s majetkom obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa pri prevode vlastníctva. Podľa GP č. 
36508012-80/19 sa jedná o parcelu CKN 612/8 o výmere 174 m2, ktorej cena podľa znaleckého 
posudku je 6,60 za 1m2 a celková cena za pozemok je 1148,40 eur. Starosta navrhol iba predaj 
toho pozemku Michalovi Semhricovi, ktorý umožňuje prístup k jeho nehnuteľnosti. Na ostatné 
dva pozemky sa nevzťahuje osobitný zreteľ. 
 
Mgr. Jaroslav Marko dal hlasovať k tomuto bodu a predniesol uznesenie: 
 
 
 
UZNESENIE 
 
Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že parcely EKN 3623/2 o výmere 2008 m2, druh pozemku 
ostatná plocha evidované na LV č. 1289 v k. ú. Beloveža v časti novovytvoreného pozemku 
CKN 612/8 druh pozemku trvalý trávnatý porast o výmere 174 m2, vytvorený Geometrickým 
plánom č. 36508012/80/19, je pre Obec Beloveža trvale prebytočným majetkom. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e zámer predaja novovytvoreného pozemku 
612/8 o výmere 174 m2 z dôvodu hodného osobitného  zreteľa  podľa zásad o hospodárení 
a nakladaní s majetkom obce, článku 4, bod 18 bod 1) a 2). 
 
 
 
Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za:  
6 

M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 
Mikulová, P. Mikula, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 

 
Ako druhý bod nakladania s majetkom obce predniesol starosta obce predaj starého obecného 
traktora, ktorý je v majetku obce evidovaný s nulovou zostatkovou hodnotou ako aj vlečka 
k tomuto traktoru. Keďže starý traktor nespĺňa podmienky na vozenie starosta navrhol kúpu 
novej vlečky. Za starý traktor s vlečkou by sa mohlo zinkasovať 10 000 eur a za túto sumu by 
sa mohla kúpiť nová vlečka.  
Mgr. Jaroslav Marko oslovil aj prítomného predsedu urbáru JUDr. Tomáš Soroku, ktorý bol 
prítomný na ObZ, aby sa vyjadril k tomu, aký systém vozenia dreva bude mať urbár, aby sa 
mohlo využívať služby Obecného podniku. JUDr. Tomáš Soroka sa k tomu vyjadril iba toľko, 
že sa najprv musí pozvážať drevo, ktoré je nachystané a tak sa bude na urbárskej schôdzi jednať 
o ďalšom spôsobe zvážania dreva. 



Starosta oznámil prítomným, že pracovník Obecného podniku má strach zvážať drevo na 
starom traktore, aby mu nepovolila vlečka a neprihodilo sa nešťastie. Starý traktor nebol počas 
roka využívaný je pre obec nepotrebný. 
 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje  predaj starého traktora značky Zetor 5245 
s príslušenstvom tzn. s vlečkou a mulčovačom, zakúpených v roku 2013 evidovaných v knihe 
majetku k 31.12.2023 so zostatkovou cenou 0 eur. 
 
Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za:  
6 

M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 
Mikulová, P. Mikula, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
UZNESENIE 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje  kúpu novej vlečky k traktoru, ktorý vlastní 
Obecný podnik Beloveža s.r.o. 
 
Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za:  
6 

M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 
Mikulová, P. Mikula, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
K bodu 7: Schválenie zmluvy na právne služby 
 
Mgr. Jaroslav Marko informoval prítomných, že zmluva na právne služby uzatvorená medzi 
Obcou Beloveža a JUDr. Jozefom Barabasom bola platná iba rok a je potrebné schválenie novej 
zmluvy. 
 
UZNESENIE: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje zmluvu na právne služby so spoločnosťou JUDr. 
Jozef Barabás na obdobie jeden rok 

 
Mgr. Jaroslav Marko dal hlasovať k tomuto bodu č. 7 
 
 
Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 



Za:  
6 

M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 
Mikulová, P. Mikula, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
 
 
K bodu 8: Návrh na I. zmenu rozpočtu obce na rok 2024  
 
Starosta oznámil poslancom, že sme obdržali žiadosť od JDS Beloveža, v ktorej žiadali 
o príspevok na rok 2024 v sume 500 eur. Zároveň predniesol žiadosť Ing. Jána Džupira 
o príspevok na údržbu futbalového ihriska v sume 200 eur. 
Ing. Miloš Mikula podotkol, že údržba ihriska nemusí byť schválená v I. zmene rozpočtu a aj 
poslanci sa zhodli na tom, že nie je potrebné schválenie finančných prostriedkov na údržbu 
futbalového ihriska. 
 
 Starosta obce dal hlasovať k tomuto bodu 8: 
 

UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje  

I. zmenu rozpočtu Obce Beloveža na rok 2024 podľa prílohy č. 1 

 
Hlasovanie:  ZA:     6   Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  
Za: 6 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 

Mgr. D. Mikulová, J. Basár, Peter Mikula 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 

K bodu 9 Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 
 
Ing. Miloš Mikula podal správu o kontrole plnení uznesení ObZ za II. polrok 2023. 
Informoval o vykonanej kontrole podľa zákona č. 369/1990 Z.z. §18 pism. d) o obecnom 
zriadení, kde neboli zistené nedostatky. Následne predstavil plán kontrolnej činnosti hlavného 
kontrolóra na II. polrok 2024, ktorý sa bude týkať kontroly základnej školy. 
 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži 
a) s ch v a ľ u j e plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na II. polrok 2024 podľa 
prílohy č.1 
b) p o v e r u j e hlavného kontrolóra na výkon kontrol podľa plánu kontrolnej činnosti na II. 
polrok 2024 
 

Hlasovanie:  ZA:  6      Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  



Za: 6 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 
Mikulová, J. Basár, Peter Mikula 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži berie na vedomie správu hlavného kontrolóra obce 
o kontrole plnenia uznesení ObZ za II. polrok 2023 

 
Hlasovanie:  ZA:  6      Proti:0  Zdržalo sa: 0 

  
Za: 6 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 

Mikulová, J. Basár, Peter Mikula 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
 
K bodu 10 Dlhopisový program VVS a. s. 
 
 
Starosta obce v krátkosti priblížil prítomným podmienky vstupu do Dlhopisového programu 
VVS. Peter Mikula vyjadril svoj názor, že on by do tohto programu nevstupoval. Do diskusie 
sa zapojil aj Ing. Miloš Mikula, ktorý konštatoval, že je zatiaľ veľmi ťažké odhadnúť, ktorá 
cesta je finančne výhodnejšia. Zatiaľ k tomu nevie zaujať stanovisko, ktorá cesta je 
výhodnejšia. 
 
Hlasovanie k bodu 10: Kto je za vstup do Dlhopisového programu VVS 
 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži n e s ch v a ľ u j e vstup do Dlhopisového programu VVS 
a.s. 

 
Hlasovanie:  ZA: 1       Proti:2  Zdržalo sa: 3 

  
Za: 1 Mgr. D. Mikulová 
Proti: 2 Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, 
Zdržal sa: 3 M. Semanišin, J. Basár, Peter Mikula 

 
 
 
K bodu 11 Rôzne 
 
Na úvod starosta poznamenal, že v roku 2018 ešte za starostovania Petra Mikulu sa začali 
prípravy na zmenu a doplnky ÚPO. Teraz bol oslovený p. Kužma, či je možné pokračovať 
v týchto zmenách a doplnkoch. Dostali sme informáciu, že do roku 2032 budú mať obce 
povinnosť mať vypracovaný komplet nový ÚPO. Starosta položil prítomným otázku, či sa má 



pokračovať v tých zmenách a doplnkoch z roku 2018, alebo sa bude čakať a dá sa vypracovať 
komplet nový ÚPO. Zasadnutia ObZ sa zúčastnil aj JUDr. Tomáš Soroka, ktorý má zámer 
vytvoriť približne 20 stavebných parciel na výstavbu rodinných domov. Poslanci začali 
diskutovať o prínose pre obec ak by sa to zrealizovalo. JUDr. Tomáš Soroka žiada o súhlas 
ObZ, aby sa posunula hranica intravilánu. JUDr. Tomáš Soroka prisľúbil spolufinancovanie 
týchto zmien a doplnkov ÚPO. A tak by sa v krátkom časovom horizonte mohla na ulici Kúty 
vytvoriť nová ulica s rodinnými domami. Starosta navrhol prítomným, aby sa urobili čiastočné 
úpravy v ÚPO, čo predstavuje zmeny a doplnky v zóne L7, aby to bolo finančne zvládnuteľné. 
JUDr. Tomáš Soroka vidí tento krok ako benefit pre rozvoj obce, s čím súhlasil aj Ing. Miloš 
Mikula, ktorý podotkol, že by to malo pozitívny vplyv na podielové dane, na naplnenie kapacít 
v MŠ a ZŠ.  
Starosta obce dal hlasovať o tomto bode, kto je za zmenu a doplnky v ÚPO Beloveža. 
 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži schvaľuje podľa §30 ods. 1 zákona č. 50/1976 Zb. 
o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov (stavebný zákon), 
v nadväznosti na §17 ods. 2 písm. a) a c) stavebného zákona obstaranie Zmien a doplnkov  
Územného plánu obce Beloveža v nasledovnom rozsahu: 
doplniť – rozšíriť plochy na výstavbu rodinných domov a prístupových ciest o parcely č. 
CKN: 1391/49, 1391/50, 1391/34, 1345/2, 5471/3, 5471/4, 1332, 1330/1,1330/3, 1308/1, 
1304/1  

EKN: 2975/1, 2974, 2973, 2972, 2971/1, 2970/1, 2970/2, 2970/3, 2969/1, 2968/1, 2967/1, 
2964/1, 2963/1, 2959, 2958, 2969/4, 
 

Hlasovanie:  ZA:  6      Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 6 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 

Mikulová, J. Basár, Peter Mikula 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
 
 
Starosta obce informoval prítomných, že v priebehu roka 2023 dal vykonať ekonomickú 
kontrolu v Obecnom podniku Beloveža, kde bola vykonaná kontrola účtovných dokladov za r. 
2022. Boli zistené nezrovnalosti pri čerpaní dotácií a pri uzatváraní zmlúv: 
 
Dotácia na včelstvá v sume 9000 eur, dotácia MTZ na stroje v sume 36 800 eur,  pri 
uzatváraní rámcových zmlúv, zmlúv na  leasing a pri zmluvách na zákazkovú výrobu. 
 
Ďalej oboznámil prítomných o výsledkoch ďalšej kontroly na Obecnom podniku Beloveža 
s.r.o., ktorú vykonalo Ministerstvo investícii, regionálneho rozvoja a informatizácie SR. 
Kontrola dopadla nasledovne: 
Za nedodržanie podmienok pri dotácii na včely bolo potrebné vrátiť dotáciu vo výške 1781 eur. 
Za nedodržanie podmienok pri dotácii na materiálno technické vybavenie musí Obecný podnik 
Beloveža vrátiť plnú výšku poskytnutej dotácie, čo predstavuje sumu 36 800 eur. 
 



Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko dal odsúhlasiť tento bod: 
 
UZNESENIE 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži berie na vedomie výsledok ekonomickej kontroly na 
Obecnom podniku Beloveža s.r.o.. 
 

Hlasovanie:  ZA: 6       Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 6 M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, J. Soroka, Mgr. D. 

Mikulová, J. Basár, Peter Mikula 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
Starosta informoval o presune ZŠ do MŠ, o tom, že projekt je pripravený, do projektu sa 
zakomponovalo aj vybudovanie multifunkčného ihriska 20 x 14 m. Ide o neštandardný rozmer, 
ale spĺňa podmienky. Nie je možné urobiť štandardný rozmer ihriska, lebo by bola zastavaná 
celá plocha pri MŠ. Aktuálne sa čaká na ďalšiu výzvu, aby sa mohol podať projekt. 
 
Projekt miestne komunikácie: 
Starosta sa vyjadril, že predpokladá, že v priebehu ďalšieho roka sa Obec Beloveža zapojí do 
výzvy na miestne komunikácie a budeme úspešný. Bude sa pracovať na príprave projektu na 
opravu miestnych komunikácii. 
 
Projekt INTERREG: 
Nadviazala sa spolupráca s poľskou obcou Lipinky, kde sa Obec Beloveža zapojila do výzvy 
Cestovný ruch na výstavbu vyhliadkovej veže. S projektom sme sa dostali už do užšieho 
výberového kola. 
 
Dotácia z Úradu vlády - Rezerva predsedu vlády SR: 
Z poskytnutej dotácie z rezervy predsedu vlády SR vo výške 8400 eur boli zakúpené okná 
a garážové brány na požiarnu zbrojnicu. Tak sa ukončila ďalšia etapa prác na rekonštrukcii 
požiarnej zbrojnice. 
 
Dotácia Ministerstvo financií SR:  
Požiadali sme o ďalšiu dotáciu na dokončenie budovy požiarnej zbrojnice, žiadali sme o 15 000 
eur. 
 
Výzva na poskytnutie finančných prostriedkov z rezervy predsedu vlády SR: 
Zapojili sme sa do ďalšej výzvy na získanie finančných prostriedkov z rezervy predsedu vlády 
SR. Vypracovali sme žiadosť o dotáciu na výmenu oplotenia okolo cintorína.  
 
Obdržali sme sťažnosť od p. Guthovej, ktorá poukázala na havarijný stav rodinného domu v ich 
susedstve. Týka sa to rodinného domu, kde je na liste vlastníctva 10 vlastníkov. Všetkým 
vlastníkom boli zaslané výzvy na odstránenie havarijného stavu. 
 
Včelstvá, ktoré vlastní Obecný podnik Beloveža s.r.o. boli presunuté zo stanovišťa v Hrabovci 
na novu lokalitu v Hervartove. Bol prijatý nový včelár, ktorý je zamestnaný na dohodu. Máme 
aj prvý tohtoročný med. 
 



Oslovili sme reťazec obchodov Milk Agro, či by neotvorili predajňu v obci Beloveža, ale 
dostali sme zamietavú odpoveď. 
 
Od 1.6.2024 bude byt č. 2 v bytovom dome Lipa obsadený, máme novú podnájomníčku, ktorá 
si dáva do Beloveže aj trvalý pobyt, čo bolo aj podmienka na získanie nájmu. 
 
Výstup na Hory, ktorý sa konal 5.5.2024 hodnotím ako veľmi úspešnú akciu, prialo nám 
počasie a zišlo sa tam aj dosť ľudí. Každoročne sa výstupu na hory zúčastňujú aj občania 
z Hažlína, ale tento rok sa v ich obci konala verejná schôdza ohľadom kanalizácie tak sa 
nemohli zúčastniť. 
 
31.5.2024 o 9:00 hod sa na futbalovom ihrisku organizuje športový deň detí. Pozvané sú všetky 
deti zo ZŠ, MŠ Beloveža, ako aj deti, ktoré navštevujú 5. – 9. ročník ZŠ Pod Vinbargom. 
Predpokladáme, že by malo byť cca 70 deti. Týmto pozval starosta aj prítomných poslancov na 
túto akciu. Pripravené sú rôzne aktivity pre deti, ukážka bojového umenia Judo pod vedením 
Jaroslava Marušina a prehliadka hasičskej techniky. Seniori budú súťažiť o najlepší závin. 
Bude sa pripravovať občerstvenie a na obed guľáš. 
 
Peter Mikula pozval všetkých na festival, ktorý sa  plánuje na 23.6.2024. Organizuje ho pod 
záštitou Rusínskej obrody na Slovensku a získal na festival 4000 eur z Fondu na podporu 
národnostných menšín. 
Na festivale bude bohatý kultúrny program a vystúpia na ňom aj deti, ktoré navštevujú tanečný 
krúžok v Beloveži pod vedením Bianky Martičkovej z FS Bardejov. 
 
Mgr. Dana Mikulová sa informovala ohľadom dokončenia cesty pri č. d. 9, ktorá bola 
poškodená po povodni v r. 2023. Starosta ju informoval, že v najbližšej dobe budú práce 
dokončené. 
 
Do diskusie vstúpi Ing. Ján Džupir, ktorý začal s tým, že boli vykonané práce na ihrisku, ktoré 
vyčíslil v sume 563 eur. Informoval prítomných, že nakúpil vertikulátor, nože do kosačky 
a benzín do kosačky, aby mohol kosiť. Chcel vedieť ako by sa dali preplatiť jeho výdavky na 
údržbu ihriska. Žiadal obecné zastupiteľstvo o príspevok na údržbu ihriska a  o navozenie 
piesku, aby sa zrovnala plocha ihriska /cca 200eur/. Ďalej informoval prítomných, že 
odpracoval na ihrisku 192 hodín. a žiadal do budúcna o osadenie 2 stĺpov na verejné osvetlenie 
pri futbalovom ihrisku a o vyvŕtanie studne, ktorá by slúžila na zavlažovanie ihriska.  
Starosta k tomu zaujal stanovisko, že do budúcna by sa to možno mohlo zrealizovať, ale 
v súčasnosti to nie je možné. 
Ing. Ján Džupir ďalej žiadal o zoznam majetku TJ Beloveža a o stanovy klubu, na čo dostal 
odpoveď, že stanovy TJ Beloveža sa na obecnom úrade nenachádzajú. 
 
Dana Mikulová poďakovala v mene nájomníkov bytového domu Lipa za opravu vstupných 
schodov k bytovému domu. Tlmočila požiadavku nájomníkov na vybudovanie nových 
parkovacích miest pred bytovým domom. 
 
 

K bodu 13 Záver  

Starosta obce Mgr. Jaroslav Marko poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil 
zasadnutie ObZ. 



 

Zápisnicu zostavila:  Mgr. Zuzana Kohutová : 

Overovatelia zápisnice:  

Peter Mikula 

Mgr. Ján Dulenčin 

 

 
 

 


